
Několikaleté snažení členů občanského 
sdružení a přátel začíná nabývat reálné 
podoby. Jistě jste zaregistrovali v několi-
ka posledních týdnech neobvyklý ruch 
na kopci Milíř, způsobený těžkou me-
chanizací. Výsledkem je dokončení 
první etapy výstavby rozhledny - zákla-
dové desky a kotev pro nosné sloupy. 
Do základů bylo navezeno téměř 300 
tun betonu a 7 tun železa. Zároveň do-
šlo k urovnání okolního terénu a zpev-
nění přístupové cesty k rozhledně. 
Zhotovitelem stavby je firma INGBAU 
CZ s.r.o. Celkové náklady na první eta-
pu byly 429 tis korun bez DPH, tedy 515 
tis. korun vč. DPH a hradí je stavebník, 
kterým je občanské sdružení (Sdružení 
pro obnovu rozhledny na Milíři) z peněz 
od dárců a sponzorů.  
Tímto sdružení děkuje všem sponzorům, 
bez široké finanční i morální podpory z řad 
občanů i firem bychom nic nedokázali. 
Připomínám, co vlastní stavbě předcháze-
lo: zpracování projektové dokumentace, 
výroba modelu rozhledny v přesném měřít-
ku 1:50, získání souhlasů všech dotčených 
orgánů, vynětí části pozemku z lesního 
fondu, získání stavebního povolení, srov-
nání a zpevnění přístupové cesty, kácení 
překážejících stromů,… vše bylo pořízeno 
nákladem sdružení, resp. hrazeno z peněz 
dárců či vlastní prací. Největší dík patří 
Obci Vysoká nad Labem, nejen za vše-
strannou administrativní podporu, ale i za 
konkrétní finanční příspěvek 200 tisíc ko-
run, který sdružení dostalo v letošním roce 
a který umožnil projekt nastartovat. V této 
fázi sdružení předalo práva stavebníka 
obci, protože při žádání o dotace je obec 

vhodnějším partnerem. Připomínáme, že 
stavba rozhledny do dnešního dne stála 
obec 200 tisíc korun a pokud nezískáme 
státní dotaci, stavba dále z rozpočtu obce 
financována nebude. 
Druhá etapa (vlastní stavba rozhledny) 
bude zahájena po získání finančních pro-
středků. Prostředky na druhou etapu plá-
nujeme získat ze Státního zemědělského 
intervenčního fondu, program rozvoje ven-
kova, osa II.2.4.2 - neproduktivní investice 
v lesích. Žádost byla včas podána, žadate-
lem je obec Vysoká nad Labem. Vyhodno-
cení žádosti je avizováno koncem roku 
2011, takže dokončení 
rozhledny plánujeme do 
poloviny roku 2012.    
Tímto si dovolujeme 
pozvat všechny sousedy 
a přátele na akci: 

SLAVNOSTNÍ POKLEPÁNÍ ZÁKLAD-
NÍHO KAMENE NOVÉ ROZHLENDY , a 
to ve středu 22.6.2011, od 16 hodin.   
Připraveno bude občerstvení, pivo, klo-
básy, grilovaná kýta (vše zajistí hospůdka 
EDIK), velmi zajímavá bude prohlídka okolí 
z vysokozdvižné plošiny („virtuální rozhled-
na“),  hudební doprovod zajistí country 
kapela DOKLOBOUKU. Pro ty, kdo mají 
problém vyšplhat na kopec, jsme schopni 
zajistit odvoz - domluvte se na telefonu 
725081339. 
Program potrvá až do večerních hodin.  
 

     Ing. Karel Dohnal, p ředseda sdružení  

Datum vydání 20.6.2011 

        Obec Vysoká nad Labem 
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Sobota 25.6. - Vysocká pouť  
 10:00 NOHEJBALOVÝ TURNAJ AMA-
TÉRSKÝCH MUŽSTEV VYSOČÁKŮ  

Hrají tříčlenná mužstva, hráči musí být 
starší 15 let, alespoň 2 musí být z Vysoké.  

16:00  PŘÁTELSKÉ FOTBALOVÉ UTKÁ-
NÍ ŽÁKŮ  -  FK Vysoká nad Labem vs. 
Sokol T řebeš  

Hrát budou děti do 12 let, za tým Třebše 
nastoupí i několik dívek! Další zajímavostí 
je i to, že několik dětí z Vysoké hraje v 
dresu Třebše a naopak. 

DOPROVODNÝ PROGRAM Pro děti bu-
dou k dispozici od 10 hodin pouťové atrak-
ce – skákací hrad, houpačky, obecní tram-

polína, cukrovinky, per-
níková srdce,  balónky 
atd. Do 15:30 bude volný 
prostor celého fotbalové-
ho hřiště – děti si můžou 
dát „fotbálek“ nebo jinak 
využít upravenou travna-
tou plochu hřiště.  

Připravena bude i zmrzli-
na a dobroty z cukrárny 
„U Milušky“.  

A po 17. hodině přijďte 
na posezení s harmoni-
kou!         JH 

 

 



Číslo 4/2011 Stránka 2 

Již šestý ročník tradičního klání mezi 
obcemi Libišany, Opatovice nad Labem, 
Pohřebačka, Praskačka, Čeperka a Vy-
soká nad Labem letos proběhl u nás ve 
Vysoké, ve sportovním areálu. Tématem 
letošních her byla postel a s tím souvise-
ly některé disciplíny, například povlékání 
postelí či "postelový přesun", kdy sou-
těžní tým přenášel postele i s jedním 
členem týmu. Tématické bylo i oblečení - 
noční košile s čepičkou, v šesti různých 
barvách, pro každý tým jedna.  

Naši obec letos reprezentoval tým násle-
dujícího složení: 

děti do 15 let: Zuzka Burešová, Lenka 

Zoubelová, Matouš Bureš a Dominik 
Sova 

dospělí:  Magda Kleiberová, Zdeňka 
Horáková, Miloš Ryska a Jan Vorel Kla-
zar. 

Organizátoři připravili kromě postelových 
hrátek i další neobvyklé a náročné disci-
plíny. Například jízda kajakem přes pe-
řeje se na fotbalovém hřišti může vidět 
jen málokde. Podobně lidský stolní fot-
bálek budil pozornost diváků, jak svou 
neobvyklostí, tak zejména výbornými až 
g y m n a s t i c k ý m i 
výkony soutěžících. 
Obtížné role roz-

h o d č í h o  s e 
úspěšně zhostil, 
již tradičně,  Re-
né Sova. Večer 
po akci nám zpří-
jemnily kapely 
FESTFAJN a 
HOLIDAY EX-
PRESS  při ven-
kovní taneční 
zábavě. 

A nejlepší zpráva 

nakonec: REPREZENTANTI VYSOKÉ 
NAD LABEM  OBHÁJILI LO ŇSKÉ VÍ-
TĚZSTVÍ A ODNESLI SI PUTOVNÍ PO-
HÁR PRO NEJLEPŠÍ TÝM! Všem sou-
těžícím (samozřejmě i rozhodčímu) patří 
velký dík za vzornou reprezentaci obce. 
Dále děkuji hlavnímu sponzorovi, firmě 
HANY NÁBYTEK Petra Hanuše za za-
půjčení postelí a všestrannou technickou 
pomoc při zajištění akce.  Velký dík patří 
všem organizátorům a přátelům za po-
moc materiální, organizační a morální.  
Krásně zpracovaná videoreportáž od 
Petra Bureše je ke stažení na webu ob-
ce.                     JH 

Ohlédnutí… Hry bez hranic 2011 u nás ve Vysoké 

Letecké snímky obce  
Nové letecké snímky datované 10. 
května 2011 jsou k dispozici na 
webu obce a po domluvě v plném 
rozlišení na obecním úřadě. 

Přikládám zajímavý pohled na Vy-
sokou přes Labe, s Opatovickým 
jezem v popředí.           JH 

NOVINKA!  

Jdeme tančit zumbu ven! 

Začínáme již 22.6.2011 

Kdy: středa od 19:00 

do 20:00 hodin 

Kde: víceúčelové hřiš-

tě ve Vysoké n.Labem 

Dotazy na E-mail: martina.zumba@seznam.cz. 

Teší se na Vás certifikovaná lektorka Martina. 
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Dne 31.5.2011 proběhlo slavnostní 
ukončení sezóny a vyhlášení vítězů 
Hradecké soutěže neregistrovaných 
stolních tenistů. Mezi vyhlášenými byli i 
borci z Vysoké nad Labem. 

Vysočtí stolní tenisté obsadili první místo v 
5. třídě soutěže neregistrovaných stolních 
tenistů a zajistili si přímý postup do vyšší 
třídy. Ačkoliv nováčci v soutěži, tak 5. 
třídou projeli jako nůž máslem se ztrátou 
pouhého jednoho bodu za jednu remízu. 
Stejně dobří byli i v žebříčku úspěšnosti 
jednotlivců. Leader týmu Ta Duy Khai, 
mezi Vysočáky známý jako Karel, se stal 
nejlepším hráčem třídy s 55 vítězstvími a 
jednou prohrou. Tomáš Bárta zabral třetí 
příčel žebříčku úspěšnosti (64 vítězství, 4 
prohry). 

 Team stolních tenistů vznikl teprve 
nedávno. Všichni hráči jsou vysockými 
občany, nebo alespoň ve Vysoké bydlí. 
Impulsem k sestavení družstva byly 
pingpongové turnaje u Salavců, pořádané 

starostou Jiřím Horákem, 
kde se členové postupně 
dali dohromady. Na 
druhém vysockém turnaji v 
listopadu 2008 se vytvořil 
základ teamu - Tomáš 
Bárta, Pavel Novotný, 
Pavel Hvězda a Milan 
Kropáček. Po jarním 
turnaji 2009 se přidali 
Karel a Milan Ševčík. 
Zatím poslední akvizicí se 
stala po podzimním turnaji 
2010 bývalá prvoligová 
hráčka Monika Kostrová.  

Po přechodné době 
tréninků v garáži a na 
půdě získal team díky 
p o d p o r y  o b c e 
možnost hrát v bistru 
U Kraťase. V roce 
2010 se team přihlásil 
do soutěže a od té 
doby si pronajímá 
halu DTJ, kde se hrají 
i mistrovské zápasy. 

H r a d e c k á  l i g a 
n e r e g i s t r o v a n ý c h 
stolních tenistů má v 
H r a d c i  d l o u h o u 
tradici. Byla založena 
v roce 1977 ještě jako 
Odborářská liga. Pro 

svoje určité výhody do ní postupně 
přecházeli hráči z okresních a 
krajských soutěží registrovaných. V 
současnosti ligu neregistrovaných 
hraje 58 družstev v pěti soutěžních 
třídách. Nejlepší týmy první třídy 
hrají na úrovni krajské soutěže 
registrovaných.                 : 
Výsledky soutěže Hradecké ligy 
neregistrovaných stolních tenistů 
lze sledovat na pingpongovém 
i n f o r m a č n í m  s e r v e r u 
http://pinec.info.   Milan Kropá ček 

Cíl splněn. Neuvěřitelná cesta Vysoké 
stále pokračuje, když po spanilé jízdě 
okresním přeborem přivítáme I.B třídu, a to 
bez jediné prohry s impozantním skóre 
129:19. Potěšily také zlepšené výkony "B" 
týmu a především našich žáků. Velkou 

zásluhu na našich výsledcích mají zejména 
naši fanoušci, kterým bychom tímto chtěli 
poděkovat, stejně jako obecnímu úřadu a 
sponzorům za podporu.   

          Miroslav Píša ml. p ředseda klubu 

Velký úspěch Vysockého fotbalu - postup do 1.B třídy krajského přeboru! 

Konečná tabulka 5. t řídy, sezóny 2010/2011 

Team stolního tenisu Vysoké nad Labem 
(krom ě Moniky). 

 Zleva stojící: Karel, Pavel N, Milan Š, To-
máš B. Zleva kle čící: Pavel H, Milan K. 

Karel s cenou za nejlepšího 
hráče 5. třídy 

Vysočtí stolní tenisté postupují! 

Vítězný pohár p ředávají p ředsedovi klubu 
Miroslavu Píšovi ml. členové vedení klubu 
František Dejnožka a Martin Kolomý. 

Radost m ěl i trenér A týmu Miroslav 
Chalupa 



 

Úřední hodiny: 
Pondělí : 8:00 - 11:30 12:30 - 18:00 
Středa :  8:00 - 11:30 12:30 - 18:00 
Pro běžnou agendu jsme Vám k dispozici i v 
ostatní dny, v době od 8 hodin do 12 
hodin. Důležitější věci však je lépe 
směřovat do úředních hodin nebo si 
telefonicky smluvit termín návštěvy. 

Obecní úřad Vysoká nad Labem 

Telefon: 495 580 130 
Fax:       495 580 101 
E-mail: info@vysoka-nad-labem.cz 
Web:     http://www.vysoka-nad-labem.cz/ 

Různé:   

Pytle na separovaný odpad jsme koupili levněji od jiné firmy. Jsou kvalitnější, 
ale bez potisku. Jinak se na systému separace nic nemění, žluté pytle jsou urče-
ny na plasty, červené na nápojový karton (tetrapacky), modré na starý papír.  

Obecní ú řad bude uzav řen z důvodu dovolených, a to od pondělí 4. 7. do pátku 
8. 7. 2011. Otevřeno bude pouze ve čtvrtek  7.7.2011, od 8 do 12:30 hodin. 

Sekání trávy v obytné zástavb ě je povinností každého majitele pozemku. Tyto 
povinnosti upravují právní normy, například   

• Zákon č. 326/2004 Sb., o rostlinoléka řské péči a o zm ěně některých souvisejících 
zákonů, který v ustanovení § 3 odst. 1 písm. a) zakotvuje povinnost zjišťovat a omezovat 
výskyt a šíření škodlivých organismů včetně plevelů tak, aby nevznikla škoda jiným oso-
bám nebo nedošlo k poškození životního prostředí anebo k ohrožení zdraví lidí nebo 
zvířat  

•   Zákon č. 128/2000 Sb., o obcích, § 58 odst. 2. Podle něj  může obec uložit pokutu až 
do výše 100.000 Kč právnické osobě a fyzické osobě, která je podnikatelem, která neudr-
žuje čistotu a pořádek na pozemku, který užívá nebo vlastní, tak, že naruší vzhled obce.   

Žádáme všechny vlastníky pozemk ů o jejich údržbu a pravidelní sekání tak, 
aby nedocházelo k druhotnému zaplevelování okolních pozemků i obtěžování 

sousedů (pyly plevelů jsou velmi agresivní alergeny). Všichni vlastníci zapleve-
lených pozemků byli obesláni doporučeným dopisem s žádostí o posekání.   

Na hřbitov ě dochází ke krádežím. Ztrácejí se květiny, vybavení hrobů a do-
konce se někdo pokoušel odtrhnout měděné oplechování kapličky. Věc jsme 
hlásili na policii.  Při návštěvě hřbitova si všímejte, prosím, čehokoli podezřelé-
ho a ihned to hlaste přímo na linku 158. 

Prosba adresovaná řidi čům: začínají prázdniny a v obci se bude pohybovat 
více dětí. Prosíme tímto o snížení rychlosti Vašich automobilů a o vyšší opatr-
nost při jízdě po místních komunikacích, zejména v obytných zónách.           

Bezplatná právní poradna v červenci nebude! Právnička Vám bude k dispo-
zici až ve čtvrtek 4. srpna 2011, od 16:30 hod jako obvykle.       JH 
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Ve spolupráci obce a občanského sdružení pro ob-
novu rozhledny byla vybudována první část naučné 
stezky Milíř,  zaměřená především na přírodu a his-
torii této zajímavé lokality. Ukázka jednoho z panelů 
je vpravo.                         JH 

Oddávání je jednou z příjemných stránek funkce 
starosty a je mi ctí a potěšením tuto pravomoc občas 
využít.  Své „ANO“ si řekli v sobotu 18.6.2011 na 
zahradě domu č.p.55 ve Vysoké nad Labem paní 
Renata Šágová a pan Miroslav Brož.                   JH 

Stránka 4 

Zpravodaj je vytištěn nákladem obce 
Vysoká nad Labem a je zdarma distribuován 
do schránek občanů. K dispozici je rovněž 
na webových stranách obce. Vychází 
několikrát do roka dle potřeby.  

Naučná stezka Milíř 

Pozor - uzavírka „Hradubické“ silnice!  

V sobotu 25.6.2011 v dob ě od 04:00 do 16:00 
hodin bude uzav řena silnice I/37, u Opatovic-
kého písníku. D ůvodem je p řeložka horkovo-
du v souvislosti se stavbou nové silnice.  

Objízdná trasa je vedena:  

• směrem od Hradce Králové p řes  Březhrad 
do Poh řebačky 

• Směrem od Pardubic p řes most a kolem 
Vysoké nad Labem k Fakultní nemocnici. 

Další svatba ve Vysoké 


